
 

 

Besluitenlijst vergadering 

Commissie fysiek  
11 april 2023 

Besluitenlijst, status:  concept, versie 3 van 14apr23. De vaststelling komt aan de orde in de commissievergadering fysiek van 16mei23. 

 

Uittreksel 
Aanwezig: 

- de voorzitter: J. Raemakers (D66); 

- de leden: R. Noblesse (i.p.v. J. Coolen), D. Petit en H. Sleven (allen SV), P. Francot,  

  B. Grabert en M. Wagemans (allen RO), M. Bongers en J. Nouwen (vanaf 19.35 uur; i.p.v.  

  E. Snijders; beiden CDA), R. Bastian en R. van Heur (i.p.v. C. Houben; beiden D66) en  

  J. Brokx (PAL); 

- de griffier: W. Cornelissen. 

 

Mede deelnemend aan de beraadslagingen (ex art. 16 Verordening op de commissies): 

- M. Graef, R. Martens en H. Wijers-Van der Linden (wethouders); 

- Teamleider ontwikkeling, agendapunten 6 + 12; 

- Projectleider, agendapunten 7.2 + 7.3; 

- Beleidsmedewerker afval en milieu, agendapunt 6; 

- Beleidsmedewerker volkshuisvesting, agendapunten 8 + 9. 

 

Mede aanwezig: 

- L. Linssen en L. Schouten (raadsleden); 

- J. Schreijen (directeur coöperatieve vereniging van aanbestedende diensten u.a., 

  Inkoopcentrum Zuid te Echt); 

- 2 ambtenaren; 

- 2 publieke belangstellenden. 

 

Kijkers via internet 

- 39 publieke belangstellenden volgen de uitzending van de commissievergadering via internet. 

 

NB. 

Via deze hyperlink kan de video van de vergadering achteraf worden geraadpleegd. 

 

Nr. Betreft 
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Bespreken raadsvoorstellen raadsvergadering 25 april 2023 

 

7.3 Vaststellen beleidsplan openbare verlichting 2023 – 2027 

 

Op vragen van commissieleden antwoordt portefeuillehouder wethouder R. Martens, met 

ambtelijke ondersteuning van de projectleider op hoofdlijnen als volgt: 

- 5G via de lichtmast kan, maar dat zal de raad dan moeten uitspreken, die keuze is nu niet 

  gemaakt. Wellicht in de toekomst zodra in onze regio 5G wordt uitgerold; 

- in het voorgelegde plan kiest de gemeente er (nog) niet voor dat armaturen bij nieuwbouw 

  en vervanging worden voorzien van een Zhaga connector, tenzij de armaturen standaard 

  (vanuit de fabriek) daarvan al zijn voorzien; 

- capaciteit binnens- en buitenshuis alsmede de leveringen die fabrikanten moeten plegen 

  maken het realiseren van het plan een flinke opgave; 

https://channel.royalcast.com/leudal/#!/gemeenteleudal/20230411_1
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- reflecterende verlichting en kattenogen zijn hulpmiddelen die niet in de plaats van openbare  

  verlichting kunnen worden gezien; 

- ‘laat het buitengebied donker of ben terughoudend met verlichting’ is een keuze die uit een 

  oogpunt van energiebesparing én ter bescherming van de fauna wordt gemaakt; 

- in het buitengebied wordt in principe ‘oriëntatieverlichting’ gevoerd waarvan slechts 

  sporadisch wordt afgeweken zoals bij de fietsroutes van/naar het nieuwe sportpark in Kelpen- 

  Oler + de nieuw te maken basisschool in Ittervoort; 

- in het energieakkoord 2013 is o.a. aangegeven dat in 2030 een energiebesparing behaald 

  moet zijn van 50 % ten opzichte van 2013. Dit zal voor onze gemeente een heel lastige 

  opgave zijn omdat wij al jaren, zelfs al voor 2013, veel zuinige energie besparende  

  verlichting hebben geïnstalleerd; 

- led-verlichting gaat veel langer mee waardoor de onderhoudskosten dalen met € 17.000 per 

  jaar. Om deze besparing in onderhoudskosten te realiseren moeten we wel eerst 

  overeenkomstig het beleidsplan investeren in de verlichting; 

- er kan nu geen tarief worden genoemd tegen welke de gemeente haar energie inkoopt; 

- dynamische fietspadverlichting is enkele jaren geleden al eens overwogen maar bestuurlijk is 

  de keuze toen niet gemaakt, met name de kosten daarvan zijn aanzienlijk hoger (2,5 à 3  

  keer) dan de gebruikelijke verlichting; 

- er zijn geen subsidiemogelijkheden; 

- begin 2025 zit de gemeente op 95% led-verlichting. Sommige armaturen, zoals deze 

  bijvoorbeeld in de kernen zijn geplaatst van Heythuysen, Neeritter en Roggel, vragen om 

  maatwerk om deze aangepast/ omgebouwd te krijgen naar ledverlichting. 

 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in de 

raadsvergadering van 25apr23 te bespreken, zeker gelet op het voornemen van de fractie D66 

om bij dat agendapunt een motie in te dienen over het in 2023 halen van de 50%-doelstelling 

van daling van energieverbruik van openbare verlichting. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://nederlandslicht.nl/dynamische-fietspadverlichting

